
 Dagsorden til bestyrelsesmøde d. 28. august 2023 kl. 19.30-21.30 i 

børnehaven 

Til stede Malene Jakobsen (online) 

Lars Skytte Christoffersen 

Bianka Adriana Sierzant 

Heidi Tang Homilius 

Susanne Mogensen 

Margit Hauge Johnsen 

1. Nyt fra 

børnehaven 

Susanne gennemgår referat fra seneste personalemøde:  
- Planlægning af næste halve år i bhv. Er lagt i kalenderen på Aula.  

- Aktivitetsuger er startet op igen fra uge 34.  

- Skovtursuge – tema: natur og bevægelse. Børnene deles op efter alder.  

- Susanne genvalgt til at være medarbejderrepræsentant i bestyrelsen. 

- En dame har henvendt sig til bhv. som frivillig højtlæser i bhv. Tidligere 

skolelærer, som afprøves at hun kommer hver tirsdag eftermiddag. Kommer 

første gang tirsdag 5/9. 

- Op-og-stå -punkt: gemmeleg for de voksne        

- Børnemiljøvurdering: Jette laver dem igen efter efterårsferien. (børnevenligt 

spørgeskema på Ipad). 

 

Generalforsamling 12. september:  

opfordring til at bestyrelsen sætter sig rundt i blandt de andre forældre.  

- Vi skal se filmen, ”Så lad dog barnet”. 

2. Opfølgning på 

budget 

Større overskud i 2022 end forventet pga. justeret budget pga. inflationen. 

Marianne har været en stjerne og brugt det sædvanlige på mad trods stigende 

priser, samt en varmeregning, der ikke blev så høj som forventet.  

Budgettet for 2023 gennemgået. Det ser fornuftigt ud.  

 

3. Opfølgning på 

vores snak om den 

gode tone i 

børnehaven  

 

Lidt flere forældre på banen, Hvad er den generelle opfattelse? 

 

Generel drøftelse af tonen i børnehaven. I bestyrelsen er der ikke en generel 

opfattelse af at der er en dårlig tone i børnehaven.  

Der er forsat en opfordring om at henvendelser vedr. dette skal gå til Margit, da 

det er vanskeligt at handle på samt påvirker hele personalet, hvis 

henvendelserne er anonyme. Vi i bestyrelsen tager også gerne imod 

henvendelser, og kan være talerør, men skal opfordre til at det ikke sker 

anonymt.  

 

Forslag om at lave et lille ”brev” til nye forældre ifm. Opstart i børnehaven, med 

gode ting at vide ved opstart. Børnehaven laver et forslag.  

 

4. Male skur  Vi skal have malet skuret på legepladsen, men indtil nu har kun Lars meldt sig – kan 

bestyrelsen evt. stå for at tromme nogle forældre sammen?  

Evt. skal der bare sættes en dato, og så meldes ud om der er nogen der melder sig til at 

hjælpe.  

Forslag lørdag d. 16/9. 

5. Læringssamtalen 

i efteråret  
 

Læringssamtalen er blevet udskudt for de selvejende. Måske skal vi have den i 

efteråret 24. 

 



6. Feedback på 

brevet fra 

bestyrelsen til nye 

forældre 

 

- Hvad kan man bruge bestyrelsen til.  

- Lars leder efter playliste på Spotify. Hansbroges svær at finde. Forsøge at 

lægge Link ind i velkomstbrevet. 

7. 

Generalforsamling 

Der skal vælges 2 medlemmer, 3 suppleanter.  

 

På valg: Heidi, Line, Cecilie. (Camilla), (Annette) 

 

Ikke på valg: Lars, Bianca, Malene 

 

Hvis der kommer kampvalg, har man én stemme pr. indmeldt barn.  

 

Indhold: Pædagogisk beretning, Formandens beretning, Valg til bestyrelsen.  

8. Evt.  Update på fondsansøgning: Tilsagn fra Nordea fonden på 40.000kr. (betinget af 

at vi får finansieret hele projektet). Vi har fået afslag fra nogle fonde.  

Vi afventer stadig byggetilladelse til det skur vi har fået penge til at bygge.  

Gyngestativet: Afventer stadig. Hvis fondsøgningen trækker ud, skal der hives 

penge ud af budgettet til et nyt gyngestativ. Desværre dyrt pga. manglende 

adgangsveje for maskiner.  

 

Indsamling hjertestarter:  

Vi har hurtigt nået 3500, så den blev forlænget til 11.sep. Vi forsøger at samle 

det dobbelte ind for at forny serviceaftalen i 2 år. Vi har pt. Indsamlet 5700 ud 

af 7176kr. Vi forsøger at smide en seddel rundt i blokkene, med QR kode, for at 

se om vi kan indsamle de sidste 1300kr. Samt sende ny besked ud, så nye 

forældre ser det.  

  

  

  

  

  

 

 

  

 

-  

- Opfølgning/feedback på brev til nye forældre 

- Evt.  

 


